
 

U z n e s e n i a 

z XXIV. zasadania Obecného zastupiteľstva v Bánove, konaného 

29.júna  2021 v zasadačke Obecného úradu Bánov 

 

 

UZNESENIE č. 59/2021 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bánov zo dňa 29.6.2021 

 

 

S C H V A Ľ U J E: 

- OZ v Bánove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Ing. Marek Šimunek, Mgr. Martina Kováčová,  

PhDr. Helena Juríková 

 

Z 11 poslancov bolo prítomných 7 z ktorých za bolo 7, proti 0 poslancov a zdržali sa 0 poslancov.  

 

 

 
 

PhDr. Miloš Rybár 

Starosta obce 

 

 

 

UZNESENIE č. 60/2021 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bánov zo dňa 29.6.2021 

 

 

S C H V A Ľ U J E: 

- OZ v Bánove schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Marián Krajčír, Mgr. Veronika Výberová 

 

Z 11 poslancov bolo prítomných 7 z ktorých za bolo 7, proti 0 poslancov a zdržali sa 0 poslancov.  

 

 

 
 

PhDr. Miloš Rybár 

Starosta obce 

 

UZNESENIE č. 61/2021 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bánov zo dňa 29.6.2021 

 

S C H V A Ľ U J E: 

- navrhnutý program zasadnutia OZ          

 

Z 11 poslancov bolo prítomných 7 z ktorých za bolo 7, proti 0 poslancov a zdržali sa 0 poslancov.  

 

 

 
 

PhDr. Miloš Rybár 

Starosta obce 

 

 

 

 



 

 

UZNESENIE č. 62/2021 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bánov zo dňa 29.6.2021 

 

 

S C H V A Ľ U J E: 

OZ v Bánove schvaľuje 

- Strategický dokument „ Nízkouhlíková stratégia obce Bánov“ podľa zákona č. 24/2006 Z.z. o posudzovaní 

vplyvov na životné prostredie a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

Dokument bol vypracovaný v zmysle výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku, k d výzvy OPKZP-PO4-S 441-2018-39, prioritná os 4.  nergeticky efektívne nízkouhlíkové 

hospodárstvo vo všetkých sektoroch, investičná priorita 4.4 Podpora nízkouhlíkových stratégií pre všetky typy 

území, najmä pre mestské oblasti, vrátane podpory udržateľnej multimodálnej mestskej mobility a adaptačných 

opatrení, ktorých cieľom je zmiernenie zmeny klímy 4.3.1 Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných 

budov. 

 

          

Z 11 poslancov bolo prítomných 7 z ktorých za bolo 7, proti 0 poslancov a zdržali sa 0 poslancov.  

 

 

 
 

PhDr. Miloš Rybár 

Starosta obce 

 

 

 


